
Στα Αγγλικά υπάρχουν περισσότεροι χρόνοι από τα Ελληνικά. Υπάρχουν 
2 Ενεστώτες: Ο απλός Ενεστώτας και ο Ενεστώτας διαρκείας. Ας δούμε 
την κλίση και τη χρήση τους.

Present Simple
I walk
You walk
He/She/It walks
We walk
You walk
They walk
Όπως βλέπετε, απλά προσθέτουμε ένα s στο he/she/it. Όμως είναι πάντα 
έτσι;
Όταν το ρήμα τελειώνει σε s,ss,sh,ch,x,o τότε η κατάληξη θα είναι –es.
Π.χ. fix-fixes
Όταν το ρήμα τελειώνει σε y και πριν από το y υπάρχει σύμφωνο,τότε η 
κατάληξη είναι –ies.
Try-tries
Play-plays (επειδή δεν προηγείται σύμφωνο)
Ο Απλός Ενεστώτας χρησιμοποιείται για να δηλώσει κάτι 
επαναλαμβανόμενο, μια συνήθεια.
Π.χ. I watch TV every afternoon.
Με τον απλό Ενεστώτα μπορούν να πάνε και κάποια επιρρήματα, γνωστά 
ως επιρρήματα συχνότητας. Όλα απαντούν στην ερώτηση How often…? 
(Πόσο συχνά…;) και είναι τα εξής:always (πάντα),usually 
(συνήθως),often (συχνά),sometimes (μερικές φορές),never (ποτέ),rarely 
(σπάνια),seldom (σπάνια),occasionally (περιστασιακά). Προσοχή: Το 
never και το rarely έχουν από μόνα τους αρνητική σημασία. Δε θα πούμε 
ποτέ I don’t never do the dishes. Μόνο I never do the dishes.
Αυτά τα επιρρήματα τοποθετούνται πίσω από ένα κανονικό ρήμα και/ή 
μετά από ένα βοηθητικό.
Π.χ. I am usually late for school.
        I don’t usually like movies.
        Do you often take a bath?
Η άρνησή του είναι σχετικά απλή: Βάζουμε το don’t για τα πρόσωπα 
I/you/we/they και doesn’t για το he/she/it.
Π.χ. I don’t like coffee.
        He doesn’t like being laughed at.
Η ερώτηση: Βάζουμε το Do ή το does και συνεχίζουμε.
Π.χ. How often do you go to park?
        Does he like going to parties?



ΠΡΟΣΟΧΉ! Εφόσον βάλουμε το does, το επόμενο ρήμα δε θα πάρει 
κατάληξη.

Present Continuous
Η κλίση του δεν είναι τόσο απλή.
I am walking
You are walking
He/she/it is walking
We are walking
You are walking
They are walking
Εδώ πρέπει να κλίνεις το ρήμα to be, μετά να βάζεις το ρήμα και να του 
προσθέτεις σε όλα τα πρόσωπα την κατάληξη –ing.
Όταν το ρήμα τελειώνει σε –ie τότε θα σβηστεί το –ie και θα μπει ένα –
ying. 
Π.χ. die-dying
Όταν το ρήμα τελειώνει σε φωνήεν και μετά σύμφωνο τότε το σύμφωνο 
θα διπλασιαστεί.
Π.χ. sit-sitting
Ο Present Continuous χρησιμοποιείται για να δηλώσει ότι κάτι 
εξελίσσεται αυτή τη στιγμή.
Π.χ. What is Andrea doing?
        He’s watching TV at the moment.
 Αναγνωριστικά του είναι οι φράσεις:at the moment (αυτή τη στιγμή),this 
weekend (αυτό το Σαββατοκύριακο) κ.λ.π.
Η άρνηση σχηματίζεται με τον ίδιο τρόπο με τον Present Simple.
Π.χ. I’m not walking through the forest.
        He isn’t playing with toys at the moment.
Και η ερώτηση;
Π.χ. Is he still playing with the PlayStation 4 you bought him, Steve?
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